
Uw brief van Uw kenmerk Ons kenmerk Bijlage[n] 

29 april 2020  Zaaknummer: 921327 - 
    
Behandeld door Doorkiesnummer Vries  

D.J.W. Nijdam 0592-266835 19 mei 2020  
 
 
 
 
 Aan: Fractie VVD 

Fractie secretariaat 
p/a Schipborgerweg 7 
9471 PN Zuidlaren  

 
 
 
 
 
 
 
 
Onderwerp: reactie op schriftelijke vragen VVD - woningbouwontwikkeling 

 
 
 
Geachte raadslid, 
 

Postadres  Bezoekadres  Website Bankrelaties 

Postbus 5, 9480 AA Vries Kornoeljeplein 1, Vries www.tynaarlo.nl  IBAN: NL02BNGH0285079050  

   IBAN: NL05BNGH0285079093 (belastingen 

en leges) 

Telefoonnummer Faxnummer E-mail BIC: BNGHNL2G 

[0592] 26 66 62 [085] 20 84 923 info@tynaarlo.nl  

 

 
In uw brief van 29 april jl. vraagt u naar de stand van zaken van de woningbouwontwikkeling op de 
achterzijde van het PBH-terrein. Specifiek vraagt u welke concrete stappen er zijn gezet om te 
bewerkstelligen dat de gewenste woningbouw zo snel mogelijk kan starten. In deze brief treft u onze 
reactie. 
  
Stand van zaken en concrete stappen woningbouwontwikkeling 
Op 3 december 2019 heeft uw raad een besluit genomen over de ontwikkelrichting voor het  centrum van 
Zuidlaren. Zoals u aangeeft is tijdens de raadsvergadering ook gesproken over het loskoppelen van de 
woningbouwontwikkeling op de achterzijde van het PBH terrein van de rest van de centrumontwikkeling. 
 
In onze brief van 28 april heeft u kunnen lezen dat wij op dit moment bezig zijn met een 
aanbestedingstraject voor zowel de achterzijde PBH als de centrumontwikkeling. Het formele 
aanbestedingstraject is in april gestart. Het is van belang dat beide ontwikkelingen ruimtelijk goed op 
elkaar afgestemd worden. De maanden voorafgaand aan de formele start van het aanbestedingstraject 
hebben wij nodig gehad voor de voorbereidingen van beide aanbestedingen.  
  
Planning 
De aanbestedingsprocedure voor de woningbouwontwikkeling op de achterzijde PBH is eind juni 
afgerond. Daarna wordt in afstemming met het bureau een planning opgesteld. Vooruitlopend op de nog 
op te stellen planning verwachten wij dat wij uw raad begin 2021 kunnen vragen om een besluit te nemen 
over het Stedenbouwkundig Programma van Eisen. Wij verwachten dat wij uw raad na de zomervakantie 
van 2021 kunnen vragen een besluit te nemen over het stedenbouwkundig plan. 
Na besluitvorming in uw raad over het stedenbouwkundig plan kan het bestemmingsplan opgesteld 
worden. 
Zodra de definitieve planning bekend is, stellen wij uw raad daarvan in kennis. 
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Vragen of opmerkingen 
Wij vertrouwen er op u met deze brief voldoende te hebben geïnformeerd. Mocht u nog vragen hebben, 
neem dan contact op met Delia Nijdam van team Ruimte & Ontwikkeling via 0592 - 266 662 of 
d.nijdam@tynaarlo.nl.   
 
 
Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders 
 
mr. J. Th. van Nieukerken drs. M.J.F.J. Thijsen 
gemeentesecretaris burgemeester 
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Schriftelijke vragen ingediend door de VVD fractie 
 
Datum:  29-04- 2020 
Onderwerp: Centrum plan Zuidlaren 
 
Aan het college van B en W 
Gemeente Tynaarlo 
Kornoeljeplein 1 
9481 AW Vries 
 
 

Geacht College, 

Tijdens de raadsvergadering van 29-10-2019 is door de VVD fractie in haar bijdrage over de Centrum 

Ontwikkeling Zuidlaren het voorstel gedaan om de woningontwikkeling op de achterzijde van het 

PBH terrein los te koppelen van de rest van de ontwikkelingen. 

Tijdens de discussie bleek hiervoor brede steun in onze raad, er is door het college aangegeven dat 

dit een mogelijkheid is om vertraging, door mogelijk juridische procedures, van de gewenste 

woningbouw te voorkomen. 

Tevens is door uw college de toezegging gedaan om een en ander te onderzoeken en de raad te 

informeren. 

De VVD fractie heeft tot heden geen enkele informatie over dit onderwerp mogen ontvangen en 

heeft grote zorgen omtrent de voortgang van de ontwikkelingen op het achterste gedeelte van de 

PBH locatie. 

Kan uw college aangeven welke concrete stappen er zijn gezet om te bewerkstelligen dat de 

gewenste woningbouw zo snel mogelijk kan starten. 

Aangezien er een halfjaar verstreken is sinds de discussie over dit onderwerp moet het volgens ons 

ook mogelijk zijn een realistische tijdsplanning aan te geven inzake het startmoment van de 

voorziene woningbouwontwikkelingen. 

Met vriendelijke groet, 

Gezinus Pieters 

 


	reactie op schriftelijke vragen VVD - woningbouwontwikkeling.docx
	Fractie VVD - Centrumplan Zuidlaren

